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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2012 
z przebiegu XXVI sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 29 marca 2012 roku 

_______________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 11
40

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 13 radnych. Nieobecni: Mariusz Ceglarski, Magdalena Piechota. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, który 

przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 

wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktu 5g z projektem uchwały w sprawie nabycia 

działek nr 556/2, nr 556/3 i nr 556/4 przy ulicy Stawskiej.  

 

Na pytanie Przewodniczącego, czy są uwagi do porządku obrad - radny Krzysztof Karbowski 
poinformował, że na ostatniej sesji Rady Miasta złożył wniosek o podjęcie uchwały apelującej do 

Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji o przyznanie Telewizji Trwam miejsca na multipleksie 

cyfrowym. Zdziwiony jest decyzją Konwentu Rady Miasta (a jeszcze bardziej notatką prasową), że 

Rada Miasta nie będzie się tym tematem zajmowała, tym bardziej, że według niego, działania 

formalnego Rady nie było. Jest zdania, że Przewodniczący Rady powinien wprowadzić projekt 

uchwały pod obrady sesji, a nie zasłaniać się decyzjami sądu i dlatego ponownie wnosi o 

wprowadzenie pod obrady sesji uchwały w tej sprawie.   

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Konwent Rady Miasta podjął decyzję, (którą otrzymał radny 

Karbowski), że do czasu decyzji sądu Rada Miasta nie będzie się tym tematem zajmować, ale 

ponieważ radny ponownie złożył wniosek do porządku obrad, zostanie on poddany pod głosowanie. 

Jako pierwszy został poddany głosowaniu porządek obrad zaproponowany przez 

Przewodniczącego Rady. W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” porządkiem było 11 głosów, 

przy 1 przeciwnym. Nie było głosów wstrzymujących się. Rada Miasta bezwzględną większością 
głosów zaakceptowała porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady. Głosowanie 

wniosku radnego Krzysztofa Karbowskiego było bezzasadne. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXVI sesji Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie za 2011 rok; 

b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2017; 

c) zawarcia umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 
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d) uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2012"; 

e) przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej; 

f) uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Dęblin; 

g) nabycia działek nr 556/2, nr 556/3 i nr 556/4 przy ulicy Stawskiej.  

6. Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w mieście Dęblin w 2011 r. oraz 

Informacja Burmistrza Miasta Dęblin na temat zarządzania kryzysowego i ochrony 

przeciwpowodziowej Miasta Dęblin w 2011 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołu z XXV sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że od ostatniej sesji Rady Miasta, 

to jest od 28 lutego 2012 r. uczestniczył: 

� w dniu 12 marca - w spotkaniu z Prezydentem RP Bronisławem Komorowskim w Puławach. 

� 13 marca – w posiedzeniu Konwentu Rady Miasta, na którym rozpatrywane były wnioski 

złożone przez radnego Krzysztofa Karbowskiego. 

� 22 marca – w posiedzeniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej, na której omawiane były wyniki finansowe za 2011 rok. 

� 22 marca – w posiedzeniu Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, na którym omawiane 

było bezpieczeństwo i ochrona przeciwpożarowa na terenie miasta. 

� 27 marca – w posiedzeniu Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej, której tematem było 

zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 
� 28 marca – w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej opiniującej materiały 

na dzisiejszą sesję. 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie od 1 do 
29 marca 2012 r. 
Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 

� w dniach 1 i 2 marca - odbyła się doraźna kontrola realizacji projektu Budowy osiedlowych 

stref sportowo-rekreacyjnych, dokonana przez Wydział Kontroli Departamentu Regionalnego 

Programu Operacyjnego Urzędu Marszałkowskiego; nie potwierdziły się zarzuty opisane w 

skardze, że zadanie to zostało zrealizowane nieprawidłowo. 

� 1 marca – udział w otwarciu w Liceum Ogólnokształcącym nowoczesnej pracowni chemicznej. 

� 5 marca – udział w I Forum Kobiet w Stężycy zorganizowanym przez Przewodniczącą Rady 

Powiatu Ryckiego – Hannę Czerską-Gąsiewską; udział wzięli m.in. poseł Genowefa Tokarska, 

Marszałek Województwa – Krzysztof Hetman, Wicewojewoda Lubelski – Marian Starownik. 

� 6 marca - wizyta u Kuratora Oświaty w Lublinie, omówione sprawy to zmiany programowe  

w oświacie, kwestia dotacji na zerówki i przedszkola, konkursy na dyrektorów placówek 

oświatowych. 

� 6 marca - Sąd Okręgowy w Lublinie wydał orzeczenie w sprawie protestu wyborczego, 

dotyczącego wyborów Burmistrza Miasta; protest złożony przez Krzysztofa Rochowiaka, 

Hannę Kopeć i Bożenę Ziółkowską-Pac został oddalony. 
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� 6 marca - wpłynęło do Urzędu Miasta pismo z Centralnego Biura Antykorupcyjnego w sprawie 

naruszenia ustawowego zakazu łączenia funkcji dyrektora SPZOZ w Dęblinie z prywatną 
praktyką lekarską, z wnioskiem o rozwiązanie stosunku pracy z dyrektorem. Wszczęta została 

procedura w tym kierunku i ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora SPZOZ. 

� 9 marca – odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu – poświęcone 

głównie rozpatrzeniu wniosku o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego Masów 

polegającej na dopuszczeniu w obszarze 2MNj/U usług na każdej kondygnacji budynku, obecny 

plan dopuszcza działalność usługową tylko na parterze; przeciw takiej zmianie protestują 
sąsiedzi; komisja negatywnie zaopiniowała wniosek o zmianę planu. 

� 12 marca – brałem udział w spotkaniu z prezydentem Rzeczypospolitej Polskiej Bronisławem 

Komorowskim z samorządowcami w Puławach. 

� 13 marca – uczestniczyłem w posiedzeniu Konwentu Rady Miasta. 

� 14 marca – brałem udział w naradzie na temat obrony cywilnej i zadań obronnych samorządów 

organizowanej przez Wojewodę Lubelską. 

� 14 marca – brałem udział w zebraniu mieszkańców na os. Rycice. 

� 20 marca - wydałem zarządzenie w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu Programu 

Ochrony Środowiska oraz projektu Planu Gospodarki Odpadami dla Województwa 

Lubelskiego. Zgodnie z tymi projektami w zakresie gospodarki odpadami przypisani jesteśmy 

do regionu puławskiego. 

� 21 marca - został złożony w Urzędzie Marszałkowskim wniosek o przyznanie pomocy 

finansowej na przebudowę targowiska miejskiego przy ul. Niepodległości w Dęblinie w ramach 

projektu „Mój Rynek”. Wartość projektu to 1,6 mln zł, możliwe dofinansowanie do 1 mln zł. 

� 21 marca - została podpisana umowa między Zarządem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska w Lublinie a Miejskim Zakładem Gospodarki Komunalnej w Dęblinie na 

dofinansowanie projektu „Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz 

zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji Dęblin".  

� 22 marca – odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ, głównymi tematami było 

sprawozdanie finansowe za 2012 r. oraz sprawa obsady stanowiska dyrektora SPZOZ. 

� 22 marca - spotkanie z pracownikami Miejskiej Biblioteki Publicznej, tematem było 

funkcjonowanie i ewentualne zmiany w Miejskiej Bibliotece Publicznej. 

� 22 marca - odbył się przetarg nieograniczony na sprzedaż działki nr 965/1 o pow. 59 m
2
 przy ul. 

Warszawskiej, do przetargu zgłosiło się 3 chętnych, nabywcą zostali Mariusz i Dominika 

Janiszek za cenę 8.160 zł netto, przy cenie wywoławczej 8.000 zł. Do ogłoszonego na ten sam 

dzień przetargu na sprzedaż lokalu mieszkalnego na os. Wiślana 13 nie zgłosił się żaden oferent. 

� 27 marca - na terenie Dęblina gościła Komisja Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Rady 

Powiatu, dokonany został przegląd dróg powiatowych. 

� 28 marca - wydałem zarządzenie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2011 r. Dochody budżetu wyniosły 42.500.826,98 zł tj. 96,7% planu; wydatki 40.983.633,36 

zł, tj. 96,2% planu. Wydatki inwestycyjne 3.408.312,17 zł, tj. 94,9% planu. 

� W dniu 30 marca upływa termin składania ofert w przetargu na Rewitalizację centrum miasta. 

� W celu poprawy przejezdności dróg gminnych nieutwardzonych w tym tygodniu pracowała na 

terenie miasta równiarka, ponadto podjąłem decyzję o zakupie 1 500 ton wysiewki torowej od 

PKP i od wczoraj jest ona rozwożona i układana na najgorszych odcinkach dróg. Rozpoczęło 

się również zamiatanie dróg po zimie. Zostało wykonane na drogach naszych i powiatowych. 

Trwa na drogach krajowych. 
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Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

� Radny Mirosław Krawczak: 
− zadał pytanie – na kiedy jest planowana budowa schodów przy przedszkolu; 

− prosił o dalsze zasypywanie basenów koło przedszkola; 

− przypomniał, że składał wniosek o wycięcie bardzo wysokiej topoli przy skrzyżowaniu ulic 

Spacerowej i Ścibiora, rosnącej na terenie WSOSP, ale stanowiącej zagrożenie dla 

mieszkańców zatrzymujących się przy skrzyżowaniu; 

− poinformował, że razem z radnym Mariuszem Ceglarskim będą wnioskować o wystąpienie 

do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie nieodpłatnego przejęcia terenu Ogrodów 

Działkowych „Orlik”.    

� Radny Krzysztof Karbowski wnioskował: 

− o skierowanie kamery monitorującej dachy na ulicę Warszawską; 
− o spowodowanie usunięcia dewastacji wnętrza hali dworca PKP w Dęblinie i jej 

wyposażenia oraz dewastacji dwóch szaletów, a także naprawę uszkodzonych rynien i drzwi 

wejściowych; 

− o przewieszenie tabliczki z rozkładem jazdy na przystanku PKS-zamrażalnia przy ul. 

Stawskiej z drzewa na słupek metalowy; 

− o zamontowanie tabliczki z rozkładem jazdy PKS na przystanku przy cmentarzu 

parafialnym; 

− o spowodowanie bieżącej regulacji zegarów zamontowanych na Ratuszu Miejskim i nad 

gablotą z mapą miasta oraz naprawę kurantu z melodią „Barka”; 

− o oczyszczenie po zimie nawierzchni drogi krajowej nr 48 wraz z przyległymi do niej 

pasami postojowymi; 

− o cięcia pielęgnacyjne drzew rosnących wzdłuż drogi 48, wraz z usunięciem gałęzi 

przerastających nad światło jezdni, po prawej stronie drogi, jadąc w kierunku Moszczanki, 

na odcinku od granicy miasta do cmentarza parafialnego; 

− o likwidację dzikich wysypisk: na Młynkach wzdłuż brzegu starorzecza Wisły, przy ul. 

Stężyckiej w sąsiedztwie ławki parkowej położonej przed skrzyżowaniem z ul. Okrzei, pod 

mostem drogowym na Wiśle, przy ul. Saperów w sąsiedztwie torów kolejowych, przy ul. 

Balonna w sąsiedztwie cmentarza wojennego i boiska do piłki nożnej; 

− o spowodowanie w trybie pilnym wymianę złego torowiska na nowe, biegnącego w 

kierunku Lublina na przeprawę mostową na rzece Wieprz w sąsiedztwie słupów trakcji 

elektrycznej nr 106/26 i 107/27 oraz kontrolę torowisk podległych Sekcji Eksploatacji PLK 

w Dęblinie; 

− o spowodowanie usunięcia niecenzuralnych napisów na witaczu przy ul. Stawskiej i na 

betonowej ścianie przyczółka mostowego przeprawy mostowej na Wiśle; 

− o spowodowanie odbudowy trzech pomników nagrobnych żołnierzy 15 Pułku Piechoty 

Wilków na cmentarzu wojennym, które zostały zdewastowane w bieżącym miesiącu; 

− o naprawę chodnika przy ulicy Bankowej w okolicy sklepu motoryzacyjnego i Miejskiej 

Bibliotek Publicznej, jeszcze przed modernizacją ulicy; 

− o zapraszanie rodzin honorowych obywateli na uroczyste sesje. 

 

� Radny Witold Zamojski wnioskował: 

− o pomalowanie pasów na ulicy Stawskiej w okolicy sklepu „Oleńka”; 

− o zlikwidowanie śmietnika przy ul. Stawskiej i Lipowej; 

− o wyrównanie wjazdu w ulicę Słowackiego od ulicy Pułaskiego i Polnej. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Witold Kleczkowski. 
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Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2011 rok. 
 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Leon Famulak 
poinformował, że rok 2011 był bardzo ciężki dla przychodni z racji wykonywania bardzo dużego 

kontraktu. Podziękował Burmistrzowi Miasta i Radzie za wsparcie i zrozumienie, a następnie 

poprosił główną księgową Zakładu panią Elżbietę Filipiak o przybliżenie sprawozdania 

finansowego. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

Pani Elżbieta Filipiak poinformowała między innymi, że przychód w 2011 roku wynosił 

3 556 308,81 zł, z tego 86% to płatności z Narodowego Funduszu Zdrowia za udzielane 

świadczenia zdrowotne. Polityką Zakładu jest odchodzenie od jedynego źródła finansowania  

i pozyskiwanie innych, takich jak na przykład: medycyna pracy, szczepienia. Wzrost przychodów 

wiąże się ze wzrostem kosztów, między innymi wzrostem zatrudnienia lekarzy. Jednocześnie na 

koniec roku 2011 było ponad 400 tys. zł zaległych należności, głównie z NFZ spowodowanych 

terminami płatności.  

Zobowiązania długoterminowe stanowią kwotę 117 241, 52 zł i jest to kwota kredytu 

zaciągniętego na potrzeby spłaty zaległych zobowiązań w roku 2005. Przewidywany termin spłaty 

kredytu to październik 2015 r. Koniec roku 2011 zamknął się zyskiem na ponad 160 tys. zł.  

z którego w większości zostaną pokryte straty z ubiegłych lat i zakup sprzętu oraz dostosowanie 

budynku do potrzeb NFZ. Nadmieniła, że dzięki pomocy Urzędu Miasta w poprzednim roku został 

zakupiony sprzęt medyczny na ponad 50 tys. zł.  

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. „Za” uchwałą było 11 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/130/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2011 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2017. 
 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Barbara Bochyńska poinformowała, że ważnym  

i długofalowym celem polityki prorodzinnej państwa jest kreowanie warunków potrzebnych do 

pełnego rozwoju i właściwego funkcjonowania rodziny oraz przeciwdziałanie występowaniu 

postaw i zachowań aspołecznych grożących patologiami w tym przemocą domową.  
Przemoc w rodzinie występuje w rodzinach o różnym statusie społecznym, często łączy się  
z problemem nadużywania alkoholu oraz niskimi dochodami. Zdarza się w domach rodzinnych,  

w zamkniętym kręgu osób, gdzie jedynymi świadkami są wyłącznie członkowie rodziny.  

W związku z powyższym konieczne jest podjęcie działań zmierzających w kierunku edukacji 

społecznej, dostarczającej wiedzy o zjawisku przemocy i sposobach radzenia sobie z problemem. 

Niezbędne jest również zapewnienie profesjonalnej pomocy interwencyjnej i terapeutycznej 

zarówno sprawcom jak i ofiarom przemocy, ze szczególnym uwzględnieniem krzywdzonych dzieci. 

W celu efektywnego przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz zmniejszenia jej negatywnych 

następstw w życiu społecznym i rodzinnym tworzy się Gminny Program Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie na terenie miasta Dęblin na lata 2012-2017. Program zawiera podstawy 

prawne działania, zasady działania, cel główny i cele szczegółowe, wymienia realizatorów  

i adresatów Programu oraz instytucje i organizacje współpracujące. Przedstawia również 
charakterystykę zjawiska przemocy w rodzinie, dostępne dane na temat przemocy w rodzinie  
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w Dęblinie w ubiegłych latach. Cele oraz zasady działania Programu będą podlegać ewaluacji  

i odpowiadać na potrzeby mieszkańców Dęblina. Projekt stanowi załącznik do protokółu. 

 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała Program. 

 
W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski, który zauważył niekonsekwencję pomiędzy 

zapisami programu ze stron 8, 9 i 11. Zdaniem radnego zapis ze strony 8 w punkcie 3.1 lit.”j” nie 

pokrywa się z zapisem strony 11, gdzie w punkcie 2 powinny być wymienione także zarządy 

osiedlowe, natomiast w „Mocnych stronach” na str. 8 powinny być wymienione parafie z terenu 

miasta.  Radny uważa, że program powinien być bardziej zsynchronizowany z programem  

o przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Działania w tym zakresie są długofalowe i wymagają 
aktywności bardzo wielu podmiotów. Dobrze byłoby również w rozdziale „Diagnoza” wprowadzić 
działania wychowawcze w takich dziedzinach jak kultura, kultura fizyczna, turystyka, aby pokazać 
obywatelom naszego miasta inne możliwości działalności pozazawodowej. 

 

W odpowiedzi Kierownik OPS poinformowała, że w programie jest ujęta współpraca z kościołami, 

chociaż nie są one wymienione z nazwy. Zgadza się, że program przemocy w rodzinie powinien 

być kompatybilny z programem przeciwdziałania alkoholizmowi, chociaż trzeba pamiętać, że nie 

zawsze przemoc jest związana z alkoholem. Jeśli chodzi o diagnozę, została ona oparta na 

statystykach, informacjach, sprawozdaniach, jakie występują w OPS i Policji; tworzona przez 

zespół interdyscyplinarny działający dopiero od 4 stycznia br., będzie potrzebna do tworzenia celów 

i zadań na terenie naszego miasta. 

 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” uchwałą było 12 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/131/2012 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2017. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że działki 

wymienione w projekcie uchwały stanowią własność Miasta i były wcześniej dzierżawione na rzecz 

osób, które złożyły wnioski o ich przedłużenie. Ponieważ zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym do wyłącznej właściwości Rady należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, projekt uchwały zostaje przedłożony do akceptacji Rady Miasta. Projekt uchwały stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” uchwałą było 12 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/132/2012 w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek 

położonych w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2012"; 
 
Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk poinformował, że uchwała jest podejmowana na 

podstawie art. 11a ustawy o ochronie zwierząt, który nakłada obligatoryjnie na gminy obowiązek 
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realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 
Ustawa określa, jakie elementy powinny być ujęte w ramach programu, jak również coroczne 

przyjmowanie przez radę miasta do dnia 31 marca. Przedkładany projekt uchwały posiada 

wszystkie elementy, o których mówi ustawa zawiera, czyli ogólne cele, wykonawców programu. 

Program zobowiązuje miasto do zapewnienia bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku, 

reguluje odławianie bezdomnych zwierząt. Ustawa zobowiązuje gminę do opieki nad 

wolnożyjącymi kotami i obowiązku dokarmiania - takie zapisy znalazły się w programie. Na 

finansowanie zadań ujętych w uchwale została przeznaczona kwota 15 tys. zł. Zgodnie z ustawą 
program musi posiadać pozytywną opinię stowarzyszenia zajmującego się opieką nad zwierzętami, 

koła łowieckiego i inspekcji weterynaryjnej. W naszym przypadku pozytywną opinię wydała 

Fundacja Viva Akcja dla zwierząt, Wojskowe Koło Łowieckie „Sokół” i Powiatowy Lekarz 

Weterynarii w Rykach.   

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/133/2012 w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin  

w roku 2012". Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5e. 
Uchwała w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 
 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że podjęcie uchwały wynika  

z przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej i będzie podstawą do zawarcia porozumienia  

z Wojewodą Lubelskim na zadanie utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie miasta 

Dęblin. Porozumienie będzie obejmowało zakres wykonywanych zadań i środków finansowych  

w kwocie 9 tys. zł. Uchwała o przyjęciu zadań z zakresu administracji rządowej jest podejmowana 

corocznie przez Radę Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/134/2012 w sprawie przyjęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5f. 
Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Dęblin. 
 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk poinformował, że regulamin wprowadza pomoc o 

charakterze socjalnym dla uczniów z rodzin najbiedniejszych, mającą na celu wyrównanie w miarę 
możliwości dostępu do edukacji wszystkim dzieciom – jako zadanie własne miasta. Głównym 

zagadnieniem regulaminu jest pomoc materialna o charakterze socjalnym przyznawana w postaci 

stypendium szkolnego i zasiłku szkolnego. Celem opracowania jest ujęcie zagadnienia pomocy w 

znaczeniu praktycznym, z przeznaczeniem dla świadczeniobiorców, jak również dla osób 

zajmujących się udzielaniem świadczeń pomocy. Regulamin przedstawia poszczególne rodzaje 

pomocy i źródła ich finansowania, oraz uwzględnia zmianę wysokości świadczeń od 1 listopada 
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2009 r., dokonaną w związku ze wzrostem zasiłków rodzinnych. Według obowiązujących 

przepisów przyznane stypendium nie może być niższe niż 80 % kwoty, o której mowa w art. 6 ust. 

2 pkt 2 ustawy. o świadczeniach rodzinnych (kwota wynosi 91 zł), a przekładając wysokość tej 

kwoty na stypendium, nie może być niższe niż 72,80 zł i nie może przekroczyć 200% tej kwoty, 

czyli 182 zł.  

 Po ostatnich konsultacjach zostanie wprowadzona autopoprawka w §5 punkt 3, który 

otrzyma nowe następujące brzmienie określające wysokość stypendium „Wysokość stypendium 

szkolnego zwiększa się o 20% kwoty, o której mowa w art. 6 ust. 2 pkt. 2 ustawy o świadczeniach 

rodzinnych, w przypadku wystąpienia w rodzinie ucznia co najmniej jednej okoliczności, o której 

mowa w § 4 ust.1.”.  

Okoliczności te, to: bezrobocie, niepełnosprawność, długotrwała choroba, wielodzietność, 
alkoholizm lub narkomania, gdy rodzina jest niepełna lub wystąpiło zdarzenie losowe. Uchwała 

określa również tryb składania wniosków o przyznanie stypendium oraz zasiłku szkolnego 

przyznawanego uczniowi, znajdującemu się w trudnej sytuacji materialnej wyłącznie z powodu 

zdarzenia losowego. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały z 

autopoprawką. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/135/2012 w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Dęblin. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5g. 
Uchwała w sprawie nabycia działek nr 556/2, nr 556/3 i nr 556/4 przy ulicy Stawskiej.  
 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk poinformował, że działki nr 556/2, 556/3 i nr 556/4 

stanowią własność Skarbu Państwa Starostwa Powiatowego w Rykach.   

Komunalizacja działek ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz gminy Miasto Dęblin. 

Działka nr 556/3 sąsiaduje z gruntami gminnymi o pow. 6,6768 ha, które w połączeniu będą 
stanowić jednolity teren do zagospodarowania pod inwestycje. Natomiast działki nr 556/2 i nr 556/4 

są ogrodzone i użytkowane przez zamrażalnię owoców Allmiz Spółkę z o.o. w Dęblinie. 

Komunalizacja działek umożliwi przekazanie ich w użytkowanie wieczyste za rzecz Allmiz Spółki 

z o.o. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXVI/136/2012 w sprawie nabycia działek nr 556/2, nr 556/3  

i nr 556/4 przy ulicy Stawskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Prowadzenie obrad sesji przejął Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak. 

  

Ad. pkt 6. 
Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony p.poż. w mieście Dęblin w 2011 r. oraz Informacja 
Burmistrza Miasta Dęblin nt. zarządzania kryzysowego i ochrony przeciwpowodziowej 
Miasta Dęblin w 2011 r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 22 marca odbyło się posiedzenie Komisji 

Samorządu i Porządku Publicznego przy udziale wszystkich zainteresowanych tematem 
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bezpieczeństwa radnych z udziałem komendantów: Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Straży 

Ochrony Kolei.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie – podkom. Sebastian 
Gral, który między innymi poinformował, że ogólny stan bezpieczeństwa i porządku kształtował 

się na poziomie podobnym do roku 2010. Ogółem w 2011 r. stwierdzono 410 przestępstw, z czego 

wykryto 320; skuteczność wyniosła 77,5% przy średniej wojewódzkiej wynoszącej 70,1%.  

W kategorii przestępstw bójek i pobić, zdarzenia miały miejsce w okolicach lokali 

gastronomicznych i młodzieżowych, a sprawcami były osoby młode. 

Kradzieży rzeczy odnotowano najwięcej w postaci zaboru przez sprawców telefonów 

komórkowych, portfeli z dokumentami. Zdarzenia te miały najczęściej miejsce w lokalach 

gastronomicznych, gdzie przedmioty były przez właścicieli pozostawione bez należytej ochrony lub 

na targowisku miejskim przy ul.15 PP Wilków a także na terenach kolejowych. 

Przestępczości kradzieży z włamaniem odnotowano o 2 przypadki mniej niż w 2010 r. 

Najwięcej tego typu przypadków ujawniono na terenie osiedla Lotnisko i Wiślana.  

Problemem jest nieprawidłowe parkowanie prywatnych pojazdów podchorążych, uczestników 

kursów i studentów kierunków cywilnych na WSOSP. Osoby parkujące swoje pojazdy (przez kilka 

dni a nawet tygodni) na parkingach przeznaczonych „de facto" dla mieszkańców Dęblina, powodują 
sytuacje konfliktowe. Pomimo pism kierowanych do władz wojskowych, w sprawie utworzenia 

parkingów dla tych osób - sytuacja w żadnej mierze nie poprawiła się a pisma pozostały bez 

oddźwięku.  

W przestępczości nieletnich odnotowano spadek ujawnionych czynów karalnych popełnionych 

przez osoby do 17 lat. Przede wszystkim były to czyny dotyczące lekkiego uszkodzenia mienia, 

kradzieży telefonów komórkowych oraz kradzieży z włamaniem.  

Do sukcesów policjantów należy zaliczyć zatrzymanie sprawców kradzieży z włamaniem do 

magazynów Zakładu Energetycznego, gdzie sprawcy dokonali zaboru drutu miedzianego na szkodę 
zakładu, które to mienie odzyskano w całości. W 2011 roku dokonano zatrzymania na gorącym 

uczynku sprawców kradzieży elementów grobów z cmentarza komunalnego. Zatrzymano 

sprawców, którzy pozbawili wolności jednego z mieszkańców Dęblina, gdzie sprawcy wywieźli 
pokrzywdzonego do lasu tam go pobili i przywiązali do drzewa oraz zatrzymano sprawców 

kradzieży dokonywanych w gospodarstwie ogrodniczym ze Stężycy; elementy z kradzieży zostały 

odzyskane i przekazane właścicielowi. 

W 2011 roku na drogach Dęblina zaistniało 11 wypadków drogowych, w których 

odnotowano 11 osób rannych; żadna osoba nie poniosła śmierci. W 2010 roku, odnotowano 12 

wypadków drogowych, w których odnotowano 11 osób rannych i 2 zabite. 

Ponadto na dęblińskich drogach i ulicach zaistniało 112 kolizje drogowe w porównaniu do 164 

kolizji w 2010 roku. Spadek tych zdarzeń o 52 spowodowany był w znacznej mierze zwiększeniem 

ilości patroli policyjnych na głównych ulicach Dęblina wspomaganych przez Referat Ruchu 

Drogowego KPP w Rykach. 

Głównymi przyczynami zdarzeń drogowych była nadmierna prędkość, niedostosowanie do 

panujących warunków pogodowych oraz przechodzenie pieszych przez jezdnię w miejscach 

niedozwolonych. W roku 2011 zatrzymano 126 osób nietrzeźwych, natomiast w roku 2010 było ich 

104. Najbardziej zagrożonym miejscem, gdzie najwięcej zaistniało wypadków, jest ciąg drogi 

krajowej 48 Dęblin-Moszczanka. 

Do osiągnięć w zakresie zwalczania przestępczości oraz poprawy ładu i porządku publicznego na 

terenie miasta Dęblina przyczyniła się współpraca Policji z Żandarmerią Wojskową, Służbą 
Ochrony Kolei oraz Dowódcami Jednostek Wojskowych, a także Komendą Wyższej Szkoły 

Oficerskiej Sił Powietrznych. 

 

Głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – kpt. Grzegorz 
Kardas, który przedstawił informację, której całość stanowi załącznik do protokółu. 
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W 201l r. na terenie Dęblina odnotowano łącznie 198 zdarzeń, które wymagały podjęcia działań 
interwencyjnych przez straż pożarną (jest to ok. 28% wszystkich zdarzeń, jakie powstały w 

powiecie ryckim). Z odnotowanych zdarzeń - 87 to pożary, 109 - miejscowe zagrożenia oraz 2 

alarmy fałszywe (wszystkie w dobrej wierze). 

Na 87 pożarów, jakie miały miejsce w ubr. na terenie Dęblina, najwięcej powstało pożarów 

suchych traw na poboczach dróg i szlaków kolejowych, pożarów upraw rolnych, łąk i rżysk oraz 

pożarów obiektów mieszkalnych. Odnotowano również pożary: środków transportu, śmietników i 

wysypisk śmieci, pojedynczych drzew oraz pojedyncze pożary: w obiektach użyteczności 

publicznej, magazynowych, lasów i poszycia leśnego oraz budynków gospodarczych. 

W ubiegłym roku odnotowano wzrost o 22 ogólnej liczby pożarów. Zwiększyła się też liczba 

pożarów, których przyczyną była głównie nieostrożność mieszkańców lub nieprzestrzeganie 

podstawowych przepisów p.poż. Pod względem wielkości pożarów nie odnotowano pożarów 

„dużych" i „bardzo dużych". 

W akcjach ratowniczo-gaśniczych prowadzonych w 201l r. na terenie miasta Dęblin brały udział 

łącznie 282 zastępy straży pożarnej. Była prowadzona duża ilość działań przeciwpowodziowych, 

które wymagały udziału jednostek straży pożarnej, natomiast siły Wojskowej Ochrony Ppoż. (WSP 

Dęblin-Lotnisko i WSP Stawy) nie brały udziału w likwidacji zdarzeń na terenie Dęblina. 

Jednostka OSP Dęblin-Masów odnotowała w ub.r. łącznie 73 wyjazdy do zdarzeń, w tym 42 

razy wyjeżdżała do gaszenia pożarów, 30 razy do usuwania miejscowych zagrożeń oraz 1 raz do 

fałszywego alarmu. Tylko 5 wyjazdów OSP Dęblin-Masów było poza teren Dęblina. 15 

(mniejszych) zdarzeń strażacy z Masowa likwidowali samodzielnie - bez udziału sił Państwowej 

Straży Pożarnej. 

W ubiegłym roku (podobnie jak w roku 2010) OSP Dęblin-Masów odnotowała największą liczbę 
wyjazdów do zdarzeń spośród jednostek OSP działających w naszym powiecie. Należy również 
dodać, że od czasu utworzenia w Dęblinie czasowego Posterunku PSP (listopad 2007 rok), 

jednostka OSP Dęblin-Masów wyjeżdża mniej do zdarzeń - szczególnie do niewielkich zagrożeń, 
jak małe pożary suchych traw, usuwanie z jezdni pozostałości po wypadkach drogowych, itp. 

Należy podkreślić, że od kilku lat praktycznie nie mamy pomocy w działaniach prowadzonych na 

terenie miasta i powiatu ze strony Wojskowej Straży Pożarnej Dęblin-Lotnisko. Przyczyną tego są 
ograniczenia kadrowe straży wojskowej oraz zaangażowanie sił WSP do zabezpieczenia lotów. 

W ramach ustawowych działań Komendy PSP przeprowadzono kontrole w 16 obiektach 

zlokalizowanych na terenie Dęblina. Przeprowadzono 11 kontroli podstawowych, 1 kontrolę 
sprawdzającą oraz 1 kontrolę związaną z odbiorem nowego lub zmodernizowanego obiektu. 

Podczas kontroli stwierdzono łącznie 38 nieprawidłowości. 

Działający w Dęblinie Posterunek PSP - w ub.r. wyjeżdżał 218 razy do zdarzeń powstałych na 

terenie powiatu. Posterunek 81 razy gasił pożary, 105 razy likwidował miejscowe zagrożenia i 3 

razy wyjeżdżał do fałszywych alarmów. Podczas 189 zdarzeń, działania Posterunku były 

prowadzone bez konieczności wsparcia ze strony sił PSP stacjonujących w Rykach. Najwięcej 

interwencji Posterunek odnotował na terenie Dęblina (170), gminy Stężyca (33) oraz gminy Ryki 

(12).  

Oceniając działalność czasowego Posterunku PSP w Dęblinie w 2011 roku (jak i w poprzednich 

latach) należy podkreślić, że rozwiązanie to przynosi oczekiwane efekty. Skrócił się (o kilka minut) 

czas dojazdu sił PSP do zdarzeń powstałych w mieście Dęblin oraz w pobliskich miejscowościach 

z terenu gminy Ryki i Stężyca. Jest to szczególnie istotne przy zdarzeniach gdzie występuje 

zagrożenie życia i zdrowia ludzi m.in. podczas pożarów w budynkach mieszkalnych oraz podczas 

wypadków i zdarzeń drogowych.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich – Michał Dziubka przedstawił informację 
Burmistrza Miasta Dęblin nt. zarządzania kryzysowego i ochrony przeciwpowodziowej Miasta 

Dęblin w 2011 r. 

System zarządzania kryzysowego na terenie miasta został zorganizowany zgodnie  

z ustaleniami ustawy o zarządzaniu kryzysowym oraz zarządzeniem Burmistrza Miasta Dęblin  
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z dnia 14 września 2010 r. Powołany zarządzeniem „Gminny Zespół Zarządzania Kryzysowego”, w 

celu sprawnego przygotowania organizacji działań na zdarzenia kryzysowe, opracował w 2011 roku 

nowy „Gminny Plan Zarządzania Kryzysowego”. Plan został opracowany zgodnie z ustaleniami 

zawartymi w nowelizacji ustawy o zarządzaniu kryzysowym oraz zaleceniami Starosty Ryckiego  

z 8 grudnia 2010 r. do gminnych/miejskich planów zarządzania kryzysowego. W trakcie prac 

związanych z aktualizacją planu, przeprowadzono przegląd procedur reagowania kryzysowego.  

Opracowane nowe, standardowe procedury reagowania kryzysowego stanowią część II Planu. 

Konstrukcja Planu pozwala osobie z niego korzystającej na szybkie dotarcie do informacji 

niezbędnych, potrzebnych do rozpoczęcia wdrażania procedur związanych z uruchomieniem 

procesu reagowania kryzysowego. Wykaz oraz kształt procedur umożliwia sprawne korzystanie z 

nich w sytuacji, gdy niezbędne jest szybkie i sprawne podjęcie działań. 
 Ważnym zakresem działalności Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego jest 

problematyka przeciwpowodziowa.  

Zagrożenie powodziowe postrzegane jest jako najbardziej prawdopodobne wystąpienie klęski 

żywiołowej na terenie miasta Dęblin. Opracowany „Plan ochrony przeciwpowodziowej”, jest stale 

aktualizowany, sprawdzane są procedury, ustalenia w zakresie wzajemnego współdziałania między 

poszczególnymi służbami, inspekcjami, strażami – zarówno na szczeblu miasta jak i powiatu. 

W 2011 roku przekazano do Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej Państwowego Instytutu 

Badawczego Oddział w Krakowie niezbędne materiały będące w posiadaniu urzędu, na potrzeby 

opracowania Wstępnej Oceny Ryzyka Powodziowego (WORP). 

Celem wstępnej oceny ryzyka powodziowego było wyznaczenie obszarów narażonych na 

niebezpieczeństwo powodzi, czyli obszarów, na których istnieje znaczące ryzyko powodziowe lub 

na których wystąpienie dużego ryzyka jest prawdopodobne.  

Dla rzek wskazanych we wstępnej ocenie ryzyka powodziowego wyznaczone zostaną precyzyjne 

obszary będące podstawą do prowadzenia polityki przestrzennej na obszarach zagrożenia 

powodziowego. Zgodnie z zapisami ustawy Prawo wodne granice przedstawione na mapach 

zagrożenia powodziowego będą uwzględniane w koncepcji przestrzennego zagospodarowania 

kraju, planie zagospodarowania przestrzennego województwa, miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego oraz w decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu 

publicznego lub decyzji o warunkach zabudowy. 

W ramach prowadzonej profilaktyki przeciwpowodziowej, corocznie prowadzone są 
przeglądy okresowe oraz doraźne (związane z przejściem fali powodziowej) stanu technicznego 

wałów przeciwpowodziowych oraz infrastruktury technicznej. W przeglądach uczestniczą 
przedstawiciele urzędu miasta, zgłaszając wnioski i uwagi dotyczące stanu technicznego 

obwałowań oraz budowli hydrotechnicznych. Ostatnie takie przeglądy przeprowadzono w dniach 

14-15 marca bieżącego roku. 

W gminnym magazynie przeciwpowodziowym, zgromadzono materiały pozwalające na 

skuteczne uruchomienie akcji przeciwpowodziowej, a nie jej przeprowadzenie. W przypadku 

wystąpienia zagrożeń wymagających uruchomienia i użycia znacznej ilości środków, przewidziane 

jest dokonanie zakupów niezbędnej ilości materiałów oraz wykorzystanie zgromadzonych środków 

materiałowych znajdujących się w magazynach wojewódzkich. Środki takie, zgodnie z zawartymi 

porozumieniami, będą dostarczone na potrzeby miasta w terminie do 24 godzin. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski, który zgłosił uwagę, co do złego 

parkowania na ulicy Lotników Polskich oraz brakiem znaków normatywnych wraz z przejściem dla 

pieszych na tej ulicy. Jeśli chodzi o sprawozdanie Komendanta Policji – radnemu brak jest w nim 

struktury organizacyjnej komisariatu oraz ilości zniszczonego mienia publicznego. Radny zwrócił 

uwagę na nagminne wieszanie ogłoszeń na drzewach, słupach oświetleniowych. 

Zadał też pytanie, czy są plany zabezpieczenia dla miasta Dęblina na ewentualną katastrofę 
przemysłową w Puławskich Azotach i czy można zapobiegać wypalaniom traw. 
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Radny Roman Anyszkiewicz jako przewodniczący Komisji Samorządu i Porządku Publicznego 

podziękował za wyczerpujące sprawozdania. 

 

W odpowiedzi Komendant Komisariatu Policji poinformował że na mapie geodezyjnej Starostwa 

Powiatowego nie występuje ulica Lotników Polskich, nie ma w tym miejscu organizacji ruchu,  

wobec czego nie może na niej zastosować przepisów ruchu drogowego.  

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej poinformował, że straż 
pożarna nie ma wpływu na pożary i nie może im zapobiegać. Straż jest służbą interwencyjną 
działającą w sytuacji, kiedy zdarzenie takie jak pożar występuje. Zapobieganie może występować  
w działaniach kontrolnych w zakładach pracy a nie na użytkach rolnych. Jeśli chodzi o plany 

zabezpieczające - są one w Azotach, a Państwowa Straż Pożarna w Rykach jest służbą 
współdziałającą w razie wystąpienia zagrożenia.  

 

Przewodniczący Rady – Henryk Wiejak podziękował Komendantowi Policji za bardzo dobrą 
wykrywalność przestępstw i działania podejmowane w celu ograniczenia przestępstw oraz 

Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej za skuteczne działania, za pozyskiwanie 

środków i za docenienie Posterunku w Dęblinie.  

 

Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu i nie było żadnych wniosków. 

 

Ad. pkt 8. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� dla radnego Mirosława Krawczaka: 

− kiedy będą wykonane schody przy przedszkolu – będę chciał, aby schody zostały wykonane 

do końca wakacji; 

− dalsze zasypywanie basenów koło przedszkola – na terenie miasta prowadzone są różne 

ziemne prace i mam nadzieję, że niedługo baseny zostaną zasypane; 

− wycięcie topoli przy skrzyżowaniu ulic Spacerowej i Ścibiora – było wystąpienie do 

Komendanta WSOSP z wnioskiem o wycięcie, ale ponieważ teren jest objęty ochroną 
konserwatorską Komendant wystąpił do Lubelskiego Konserwatora Zabytków o wydanie 

zgody. Na dzień dzisiejszy nie została wydana zgoda na wycinkę tego drzewa, ale gałęzie  

zostaną pielęgnacyjnie przycięte;   

− wystąpienie do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie nieodpłatnego przejęcia terenu 

Ogrodów Działkowych „Orlik” – było już takie wystąpienie i wówczas odpowiedź była 

odmowna.    

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego 

− skierowanie kamery monitorującej dachy na ulicę Warszawską – radnemu chodzi o kamerę 
zainstalowaną na dachu Urzędu Miasta przy antenie odbiorczej, ale był to wymóg programu 

informatycznego; obecnie będziemy chcieli przenieść tą kamerę w inne miejsce, aby 

obserwowała również teren parku;  

− remont wnętrza hali dworca PKP  - każdy obiekt ma swojego właściciela i obiekt dworca też 
go ma  i to właściciel  jest zobowiązany do utrzymania porządku na swojej nieruchomości; 

zgłoszenie radnego zostanie przekazane odpowiednim służbom kolejowym odpowiedzialnym 

za utrzymanie obiektu; 
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− przystanek na żądanie przy ul. Stawskiej w okolicy zamrażalni – pisma w tej sprawie były już 
wysyłane do Zarządu Dróg Powiatowych, ale będę jeszcze w tej sprawie interweniował; 

− synchronizacja zegarów zamontowanych na Ratuszu Miejskim i naprawa kurantu z melodią 
„Barka” – jeśli chodzi o synchronizację zegarów - wniosek zostaje przyjęty, i jeśli będą duże 

różnice, będą korygowane, natomiast kurant odgrywający melodię „Barka” w godzinach 

wieczornych zostanie sprawdzony; 

− cięcia pielęgnacyjne drzew rosnących wzdłuż drogi 48 – będzie to kolejne wystąpienie w tej 

sprawie; radny składa niemal na każdej sesji ten sam wniosek; 

− likwidację dzikich wysypisk – jak co roku, prace ruszą po pozyskaniu pracowników 

interwencyjnych; 

− wymianę w trybie pilnym złego torowiska na nowe – wniosek zostanie przekazany 

odpowiednim służbom kolejowym; 

− usunięcia niecenzuralnych napisów na znakach i obiektach – jest to uciążliwy i kosztowny 

problem; widać jakie mamy społeczeństwo; po pozyskaniu pracowników interwencyjnych 

będziemy robić starania, aby zmyć napisy; 

− odbudowa zdewastowanych pomników na cmentarzu wojennym – jest to kolejny przykład 

zachowania świadczący o naszym społeczeństwie; 

− naprawa chodnika przy ulicy Bankowej – chodnik nie będzie naprawiany, ponieważ ulica 

Bankowa jako jedna z pierwszych będzie szła do rewitalizacji i w niedalekiej przyszłości 

będzie remontowana; 

� dla radnego Witolda Zamojskiego: 

− pomalowanie pasów na ulicy Stawskiej w okolicy sklepu „Oleńka” – będzie wystąpienie  

w tej sprawie do Zarządu Dróg Powiatowych; 

− likwidacja dzikiego wysypiska przy ul. Stawskiej i Lipowej – tak jak inne wysypiska, 

będziemy starali się go uprzątnąć; 
− wyrównanie wjazdu w ulicę Słowackiego od ulicy Pułaskiego i Polnej – wjazd zostanie 

wyrównany. 

 

Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokółu z XXV sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółu z XXV sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono do 

jego zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 12 głosów, jednogłośnie. 

Rada Miasta przyjęła protokół z XXV sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak zamknął 
obrady XXVI sesji Rady Miasta Dęblin.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  
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Regina Rodzik  

 

 


